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-projekt- 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr  LIX/10 

sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 10 listopada 2010r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

Godzina rozpoczęcia: 12:00 

Godzina zakończenia: 14:50 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca  Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska stwierdziła, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest 11 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pani Przewodnicząca powitała zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2.Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska odczytała  

proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

„Lokalnego Programu Rewitalizacji Strefy Śródmiejskiej Mieroszowa”. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie opłat za świadczenia 

udzielane przez Przedszkola Miejskie w Mieroszowie. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa zmieniający Uchwałę  

Nr LIV/236/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2010r. w sprawie 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Mieroszów na lata 2010 -2018. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa zmieniający Uchwałę  

Nr LIV/237/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2010r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mieroszów na lata 2010-2018. 

13. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

prowadzenia procedury konkursów na stanowiska urzędnicze w Urzędzie 

Miejskim oraz w jednostkach organizacyjnych. 

14. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

zgodności wydatkowanych środków finansowych przekazanych przez Urząd 

Miejski organizacjom pozarządowym. 

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnej w 2010 roku. 

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2010 roku. 

17. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

18. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

19. Wolne wnioski, informacje, apele. 

20. Uroczyste zakończenie V kadencji Rady Miejskiej Mieroszowa – 

wystąpienia okolicznościowe. 

21. Zakończenia obrad. 

 

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poinformowała, że 

protokół z sesji, z dnia 29 października 2010r. został sporządzony w terminie  
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i wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, ponadto został zamieszczony na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 

 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych chce wnieść uwagi  

do protokołu. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół 

 

Protokół z LVIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 12 głosami „za”, 0 „przeciw”, 

1”wstrzymującym się”. 

 

 

Ad.4.Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska informując, że w dniu 5 listopada br. uczestniczyła w otwarciu świetlicy 

środowiskowej w Mieroszowie. 

 

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 2 do tego 

protokołu. 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa  - Pan Andrzej Laszkiewicz. 
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Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa stanowi załącznik  

nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Jerzy Żak zwrócił się  do Burmistrza Mieroszowa z pytaniem dlaczego 

nie został przedstawiony protokół z udrażniania studzienek kanalizacyjnych. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków omówił Burmistrz Mieroszowa – 

Pan Andrzej Laszkiewicz  poinformował, że na podstawie Uchwały Nr XLI/212/09 

Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2009 roku Gmina Mieroszów wystąpiła 

z Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji. Prowadzenie działalności  w 

zakresie gospodarki wodno – ściekowej powierzono Zakładowi Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Mieroszowie. Obowiązek opracowania regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków przez przedsiębiorstwo wodno – 

kanalizacyjne wynika z art. 19 ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków tj. Dz.U. z 2006r. nr 123, 

poz. 858. Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo – 

kanalizacyjnego oraz odbiorców usług i podlega zatwierdzeniu uchwałą rady. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LIX/262/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 10 listopada 2010  

w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków została podjęta  

15 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do Niniejszego protokołu. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

„Lokalnego Programu Rewitalizacji Strefy Śródmiejskiej Mieroszowa” omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że „Lokalny 

Program Rewitalizacji Strefy Śródmiejskiej Mieroszowa” stanowi podstawę udzielenia 

wsparcia w ramach Programu Operacyjnego dla Województwa Dolnośląskiego 

Priorytet IX – Miasta. Celem Priorytetu jest przeciwdziałanie marginalizacji obszarów 

miast województwa dolnośląskiego, na których nasilają się negatywne zjawiska 

społeczne i ekonomiczne oraz ulega degradacji stan fizyczny przestrzeni. Odnowa 

zdegradowanych przestrzeni miejskich jest procesem złożonym i wieloaspektowym 

wymagającym koordynacji na poziomie  lokalnym. Podstawowym narzędziem tej 

koordynacji jest Lokalny Program Rewitalizacji przyjmowany przez władze 

poszczególnych miast. 

W ramach Priorytetu „Miasta” RPO realizowane będzie Działanie 9.2 „Wsparcie dla 

przedsięwzięć w zakresie mieszkalnictwa w miastach poniżej 10 tys. mieszkańców”. 

Wsparcie to jest udzielane zgodnie z art. 47 Rozporządzenia (WE) nr 1828/2006.  

Gmina Mieroszów jako beneficjent działania 9.2. może ubiegać się o dofinansowanie 

w ramach działania jednakże obligatoryjnym załącznikiem do LPR musi być podjęta 

uchwała w sprawie przyjęcia przedmiotowego dokumentu. 

Lokalny Program Rewitalizacji jest instrumentem wdrażającym w życie założenia 

rewitalizacji. Proces opracowywania dokumentu odbywał się z udziałem 

przedstawicieli społeczności lokalnej Mieroszowa – przedstawicieli władz miasta, 

pracowników Urzędu Miasta i jego jednostek organizacyjnych, zarządcy 
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nieruchomości i członków wspólnot mieszkaniowych. Powołano specjalną Grupę 

Rewitalizacyjną, która przystąpiła do wyznaczenia obszaru rewitalizacji i diagnozy 

potrzeb w zakresie prac remontowych w budynkach mieszkalnych na wspomnianym 

obszarze. 

Zakres dopuszczalnych projektów został określony w dokumencie „Wytyczne 

dotyczące przygotowania Lokalnego Programu Rewitalizacji jako podstawy udzielania 

wsparcia z Regionalnego Programu Operacyjnego Dla Województwa Dolnośląskiego 

na lata 2007-2013” i jest następujący: 

renowacja części wspólnych wielorodzinnych budynków mieszkalnych, tj.: 

• odnawianie następujących głównych elementów konstrukcji budynku: dachu, 

elewacji zewnętrznej, stolarki okiennej i drzwiowej, klatki schodowej, 

korytarzy wewnętrznych/zewnętrznych, wejścia i elementy jego konstrukcji 

zewnętrznej, windy; 

• instalacje techniczne budynku; 

• działania w zakresie oszczędności energetycznej. 

Podstawą sporządzania LPR zgodnie z przedmiotowymi wytycznymi jest wyznaczenie 

obszaru wsparcia. Jedynie projekty zlokalizowane na tym obszarze będą mogły 

uzyskać wsparcie w ramach priorytetu. Obszar wsparcia określa się na podstawie 

kryteriów zawartych w art. 47 Rozporządzenia (WE) nr 1828/2006. W myśl tych 

zapisów, aby wyznaczyć obszar wsparcia w programie rewitalizacji koniecznym jest 

dokonanie analizy miasta pod kątem przynajmniej trzech kryteriów z wymienionych w 

przedmiotowym rozporządzeniu. Gmina Mieroszów w oparciu o dane z Powiatowego 

Urzędu Pracy w Wałbrzychu Oddział w Mieroszowie, Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Mieroszowie, Komendy Miejskiej Policji w Wałbrzychu oraz Urzędu Miejskiego w 

Mieroszowie dokonała niezbędnej analizy wyznaczając obszar wsparcia programu 

rewitalizacji.  

Przy wyznaczaniu obszarów wsparcia dla inwestycji mieszkaniowych zastosowano 

zmodyfikowaną listę kryteriów zawierająca następujące wskaźniki: wysoki poziom 

ubóstwa i wykluczenia, wysoka stopa długotrwałego bezrobocia, niski wskaźnik 

prowadzenia działalności gospodarczej oraz porównywalnie niski poziom zasobu 
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mieszkaniowego. Przeprowadzono także otwarty nabór partnerów do projektu,  

w wyniku którego zgłosiły się wspólnoty mieszkaniowe budynków przy ulicy: 

- Dąbrowszczaków 25 a  

- Mickiewicza 32  

- Żeromskiego 24  

Oprócz wspólnot w strefie śródmiejskiej do rewitalizacji wytypowano budynki 

pozostające w całości własnością Gminy: 

- Mickiewicza 25  

- Żeromskiego 22   

- Żeromskiego 10 a  

- Dolna 6  

- Kościelna 1  

- Kościelna 3  

- Krótka 4  

- Krótka 10   

- Plac Niepodległości 24 a 

Potrzeba podjęcia działań rewitalizacyjnych wynika z istniejącego szczególnie na tym 

obszarze deficytu prac remontowych i związanego z nim wysokiego stopnia 

degradacji, m.in. w postaci zaawansowanego zużycia technicznego istniejącej 

infrastruktury. Zdecydowana większość budynków zlokalizowana na obszarze 

wsparcia, została zbudowana przed 1939 rokiem, a wiek znacznej ich części 

przekracza 100 lat. Budynki wymagają wzmocnień i remontów w różnym zakresie, 

niektóre z nich dociepleń.  

Tylko nieliczne wspólnoty mieszkaniowe podejmują inicjatywy remontowe  

na większą skalę. Interwencje ograniczają się do stanów kryzysowych związanych  

z przeciekającymi dachami. Stare, w większości stuletnie kamienice w strefie 

śródmiejskiej  charakteryzują się niską wydajnością energetyczną. Wynika to z wielu 

problemów technicznych zidentyfikowanych dla budynków mieszkalnych i budynków 

użyteczności publicznej strefy śródmiejskiej.  
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Do problemów tych należą głownie: nieszczelne i zniszczone połacie dachowe, 

niesprawne odwodnienia przy połaciach dachowych oraz zniszczona izolacja pionowa 

i pozioma przeciwwilgociowa, zniszczona stolarka okienna i drzwiowa, przestarzałe 

 i niesprawne instalacje wewnętrzne, stosowane ogrzewanie indywidualne na paliwo 

stałe, zawilgocone mury o osłabionych konstrukcjach.  

Ze względu na duży udział ludności bezrobotnej i ubogiej na obszarze wsparcia nie ma 

właściwie możliwości by przeprowadzić rewitalizację bez pomocy z zewnątrz. 

Gmina jako beneficjent może otrzymać dofinansowanie na realizację przedmiotowych 

zadań inwestycyjnych maksymalnie do 70% kosztów kwalifikowanych. 

Rewitalizacja jest więc szansą poprawy atrakcyjności miasta, a także umożliwi 

mieszkańcom przeprowadzenie niezbędnych remontów przy niewielkim udziale 

środków własnych. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje  

w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LIX/263/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 10 listopada 2010r.  

w sprawie zatwierdzenia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Strefy Śródmiejskiej 

Mieroszowa” została podjęta 15 głosami „za”. 

 

Uchwała  stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie opłat za 

świadczenia udzielane przez Przedszkola Miejskie w Mieroszowie omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że  celem podjęcia 

niniejszej uchwały jest ustalenie odpłatności rodziców / prawnych opiekunów za 

świadczenia w zakresie przekraczającym realizację podstawy programowej 

wychowania przedszkolnego obejmującą zajęcia opiekuńczo – wychowawcze i 

dydaktyczne dla dzieci przebywających w Przedszkolu Miejskim w Mieroszowie, 

prowadzonym przez Gminę Mieroszów, powyżej pięciu godzin dziennie.  

 Obowiązująca obecnie odpłatność została ustalona uchwałą Nr XXXIV/190/04 

Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 16 grudnia 2004r. w sprawie ustalenia opłaty za 

świadczenie w prowadzonych przez gminę przedszkolach publicznych w zakresie 

przekraczającym podstawy programowe. Opłata ta wyniosła 80,00 zł. Stawka tej 

odpłatności była jednolita dla wszystkich dzieci, niezależnie od spędzanej przez nie 

liczby godzin w przedszkolu.  W niniejszej uchwale przyjęto, iż wysokość odpłatności 

zostanie uzależniona od liczby godzin pobytu dziecka w przedszkolu ponad pięć 

godzin przeznaczonych na realizację podstawy programowej. Dzięki takiemu 

rozwiązaniu zostanie zachowana zasada równości, zatem rodzice bądź opiekunowie 

prawni będą obowiązani do poniesienia opłaty w takiej części, w jakiej odpowiada to 

zakresowi świadczeń, z jakich dziecko skorzystało. W tym przypadku rodzaj 

świadczenia, jego ilość jest stawką godzinową.  

 W związku z powyższym  podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LIX/264/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 10 listopada 2010r.  

w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkola Miejskie  

w Mieroszowie  została podjęta 13 głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi 

się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa zmieniający Uchwałę  

Nr LIV/236/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2010r. w sprawie 

przyj ęcia Planu Odnowy Miejscowości Mieroszów na lata 2010 -2018 omówił  

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, Rozporządzenie Ministra 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 1 kwietnia 2010 r. zmieniające rozporządzenie  

w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy finansowej  

w ramach działania „Odnowa  i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2007-2013 (Dz. U. Nr 65, poz. 417)   wprowadziło zmiany w § 10 

 w ust. 2 Rozporządzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 14 lutego 2008 r. 

w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy finansowej    

w ramach działania „Odnowa  i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2007-2013 ( Dz. U. Nr 38, poz. 220)  dotyczące sposobu tworzenia 

planu odnowy miejscowości. W planach odnowy miejscowości należy uwzględniać 

rozdział związany z kształtowaniem obszarów o szczególnym znaczeniu dla 

zaspokajania potrzeb mieszkańców, sprzyjających nawiązywaniu kontaktów 

społecznych, ze względu na ich położenie oraz cechy funkcjonalno – przestrzenne,  

w szczególności poprzez odnawianie lub budowę  placów parkingowych, chodników 

lub oświetlenia ulicznego.  
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 W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr LIV/236/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2010 r.  

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mieroszów  na lata 2010-2018. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LIX/265/10 Rady Miejskie Mieroszowa, z dnia 10 listopada 2010r. 

zmieniająca Uchwałę Nr LIV/236/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 

2010r. w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Mieroszów na lata 2010 -

2018 została podjęta  15 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.. 

 

Ad.12.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa zmieniający Uchwałę  

Nr LIV/237/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2010r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mieroszów na lata 2010-2018 omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że Rozporządzenie 

Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 1 kwietnia 2010 r. zmieniające 

rozporządzenie w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy 

finansowej w ramach działania „Odnowa  i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 (Dz. U. Nr 65, poz. 417)  wprowadziło zmiany 
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w § 10 w ust. 2 Rozporządzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia  

14 lutego 2008 r. w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy 

finansowej w ramach działania „Odnowa  i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 ( Dz. U. Nr 38, poz. 220)  dotyczące sposobu 

tworzenia planu odnowy miejscowości. W planach odnowy miejscowości należy 

uwzględniać rozdział związany z kształtowaniem obszarów o szczególnym znaczeniu 

dla zaspokajania potrzeb mieszkańców, sprzyjających nawiązywaniu kontaktów 

społecznych, ze względu na ich położenie oraz cechy funkcjonalno – przestrzenne,  

w szczególności poprzez odnawianie lub budowę  placów parkingowych, chodników 

lub oświetlenia ulicznego.  

 W związku z powyższym  zasadnym jest podjęcie uchwałę w sprawie zmiany 

Uchwały Nr LIV/237/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2010r.  

w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Mieroszów na lata 2010-2018. 

 

Uchwała Nr LIX/266/10 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 10 listopada 2010r. 

zmieniająca Uchwałę Nr LIV/237/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 

2010r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mieroszów na lata 

2010-2018  została podjęta 15 głosami „za”( jednogłośnie ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

Ad.13.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

prowadzenia procedury konkursów na stanowiska urzędnicze w Urzędzie 

Miejskim oraz w jednostkach organizacyjnych omówiła Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej – Pani Dorota Błażejowska. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska otworzyła 

dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska poddała pod głosowanie sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

prowadzenia procedury konkursów na stanowisko urzędnicze w Urzędzie Miejskim 

oraz jednostkach organizacyjnych  zostało przyjęte 15 głosami „za”. 

 

Przyjęte sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.14.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

zgodności wydatkowanych środków finansowych przekazanych przez Urząd 

Miejski organizacjom pozarządowym omówiła Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej – Pani Dorota Błażejowska  

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie zgodności 

wydatkowanych środków finansowych przekazanych przez Urząd Miejski 

organizacjom pozarządowym zostało przyjęte 15 głosami „za”. 

 

Przyjęte sprawozdanie stanowi załącznik nr  10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.15.Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnej w 2010 roku omówił 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska otworzyła 

dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska poddała pod głosowanie sprawozdanie Komisji Ogólnej . 
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Sprawozdanie Komisji Ogólnej z działalności 2010r. zostało przyjęte 15 głosami „za” 

(jednogłośnie). 

 

Przyjęte sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu. 

 

Ad.16.Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2010 roku omówiła 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Dorota Błażejowska  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska otworzyła 

dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska poddała pod głosowanie sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności 2010r. zostało przyjęte 15 głosami 

„za” (jednogłośnie). 

 

Przyjęte sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu. 

 

Ad.17.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poinformowała, że na 

poprzedniej sesji nikt nie zadawał pytań. 

 

Ad.18.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na pytanie Radego – Pana Jerzego Żaka dlaczego nie został przedstawiony protokół 

z udrażniania studzienek kanalizacyjnych na terenie  Sokołowska odpowiedzi udzielił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że prace w tym 



 15 

zakresie nie zostały jeszcze zakończone. Po zakończeniu prac Radni z Sokołowska 

otrzymają protokół  z wykonanych prac. 

 

 

Ad.19.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Nie było. 

 

Ad.20.Uroczyste zakończenie V kadencji Rady Miejskiej Mieroszowa – 

wystąpienia okolicznościowe. 

 

Przemówienie Przewodniczącej Rady Miejskiej – Pani Justyny Rogulskiej. 

W związku z tym, że w dniu 12 listopada  2010r. mija V kadencja Rady Miejskiej 

Mieroszowa, chciałabym przypomnieć Państwu (w b. dużym skrócie) jak przebiegała 

działalność Rady w okresie tych czterech lat.  

Rada Miejska Mieroszowa na kadencję 2006-2010 wybrana została 12 listopada  

2006r. 

 Inauguracyjną sesję nowo wybranej Rady, zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym zwołał Przewodniczący Rady poprzedniej kadencji P. Wiesław Mąka, 

ustalając jej termin na dzień 27 listopada 2006r. Obradom sesji inauguracyjnej 

przewodniczył najstarszy wiekiem Radny – Pan Jerzy Żak.  

 Na sesji radni złożyli ślubowanie oraz w tajnym glosowaniu powierzyli mi 

pełnienie funkcji Przewodniczącej Rady. (Byłam jednocześnie bardzo dumna i bardzo 

przerażona) 

 Na tej sesji radni powołali również Komisję Funkcjonowania Miasta i Gminy 

pod przewodnictwem Radnego – Pana Roberta Gałązki, Komisję Budżetu  

i Mienia Gminnego, której przewodniczył Radny – Pan Maciej Baran, oraz Komisję 

Rewizyjną , której przewodniczącym został Radny – Pan Mariusz Liczbiński.  

 Na sesji 30 października 2007r. Rada Miejska Mieroszowa zdecydowała  

o powołaniu Komisji Ogólnej, której do  dnia dzisiejszego przewodniczy Radny – Pan 

Maciej Baran, wygaszając jednocześnie działalność Komisji Funkcjonowania Miasta  
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i Gminy oraz Komisji Budżetu i Mienia Gminnego. Zakres działania  obydwóch 

komisji został przypisany Komisji Ogólnej. 

 W związku z tym, że Radny – Pani Mariusz Liczbiński zrezygnował  

z członkostwa w Komisji Rewizyjnej, w dniu 31 października 2008r. na XXIX sesji 

Radni wybrali Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w osobie Pani Doroty  

Błażejowskiej. Zmianie uległ również częściowy skład komisji. 

 W czteroletnim okresie działalności Rada Miejska odbyła 59 sesji w tym 11 

sesji nadzwyczajnych, zwołanych głównie na wniosek Burmistrza Mieroszowa : 

- 21 grudnia 2006r. w sprawie podjęcia uchwał okołobudżetowych; 

- 19 lutego 2007r. zwołana na wniosek grupy Radnych w sprawie zamiaru likwidacji 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego im. J. Korczaka w Sokołowsku; 

-19 marca 2007r. w sprawie podjęcia decyzji dotyczących planu aglomeracji 

Mieroszowa oraz użyczenia na okres 20 lat nieruchomości stanowiących mienie gminy 

na rzecz Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji; 

-5 września  2007r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Mieroszów  

na 20007r.; 

-13 września 2007r.  w sprawie  utworzenia odrębnego obwodu głosowania, ustalenia 

numeru, granic i siedziby obwodowej komisji Wyborczej w celu przeprowadzenia 

głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej oraz Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej; 

-16 lipca 2008r.  w sprawie zmian do budżetu Gminy Mieroszów na 2008r.,  

w sprawie powołania Komisji Problemowej  ds. zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę  i odprowadzania ścieków na terenie gminy Mieroszów oraz w sprawie 

zmiany Uchwały Nr IV/15/06 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2006r.w 

sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych.  

- 3 marca 2009r. w sprawie przystąpienia Gminy Mieroszów do realizacji 

regionalnego programu „Odnowa Wsi w Województwie Dolnośląskim”. 

- 15 grudnia 2009r. w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej propozycji nowego 

obszaru specjalnej ochrony ptaków NATURA 2000 „Sudety Wałbrzysko-

Kamiennogórskie” 
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- 16 kwietnia 2010r. odbyła się uroczysta sesja złożenia hołdu tragicznie zmarłemu 

Prezydentowi RP Lechowi Kaczyńskiemu, jego małżonce Marii Kaczyńskiej oraz 

wszystkim ofiarom katastrofy lotniczej, która miała miejsce pod Smoleńskiem w dniu 

10 kwietnia 2010r.  

- 21 kwietnia 2010r. w sprawie oddania w użyczenie lokalu użytkowego  

- w Sokołowsku przy ul. Głównej 36. 

- 10 września 2010r. w sprawie zawarcia przez Gminę Mieroszów porozumienia ze 

Starostwem Powiatowym w Wałbrzychu dotyczącego powierzenia do realizacji 

zadania własnego z zakresu oświaty polegającego  

na prowadzeniu od 1 października 2010r. Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych. 

 W trakcie 59 sesji Rada Miejska podjęła 264 Uchwały. W mojej ocenie, 

najważniejsze z nich to: 

- Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Mieroszów,  

- Uchwała w sprawie wystąpienia gminy Mieroszów z Wałbrzyskiego Związku 

Wodociągów i Kanalizacji  

- Uchwała w sprawie przekształcenia samorządowego zakładu budżetowego pn. 

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Mieroszowie poprzez jego 

likwidację  w celu utworzenia spółki z o.o. z siedzibą w Mieroszowie. 

 Dużym sukcesem mijającej V Kadencji  było skuteczne zobowiązanie KSS 

Bartnica do wprowadzenia zmian i modernizacji zakładu przeróbczego oraz na 

uporządkowanie terenu wokół kopalni oraz kompleksowej naprawy drogi powiatowej 

prowadzącej do schroniska „Andrzejówka”, co przyczyniło się do poprawy jakości 

życia mieszkańców Rybnicy Leśnej i wpłynęło na estetyczny wygląd całego terenu. 

Należy również przypomnieć, że Rada Miejska pracowała w oparciu o plany pracy 

przyjmowane uchwałami na I i II półrocze każdego roku.  

W ciągu ostatnich czterech lat Rada zajmowała się następującymi tematami : 

� Projektami budżetu gminy  

� Sprawozdaniami Komisji stałych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

� Sprawozdaniami  z działalności organów jednostek pomocniczych gminy  

� Sprawozdaniami przedstawicieli Gminy Mieroszów z członkostwa  

w stowarzyszeniach, spółkach i związkach międzygminnych. 



 18 

� Realizacją inwestycji w gminie Mieroszów.  

� Stopniem realizacji Strategii Gminy Mieroszów.  

� Planami zagospodarowania przestrzennego. 

� Oceną stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Mieroszów. 

� Planami  pracy poszczególnych Komisji Rady Miejskiej  

� Planami pracy Rady Miejskiej  

� Sprawozdaniami z wykonania budżetu gminy Mieroszów 

� Podatkami  i opłatami  lokalnymi. 

� Gospodarką odpadami oraz gospodarką wodno-ściekową na terenie Gminy 

Mieroszów. 

Wyżej wymienione tematy  podobnie jak projekty uchwał były wcześniej 

przedmiotem obrad Komisji stałych. 

 Rada Miejska w trakcie trwania V kadencji przekazała zaoszczędzone środki 

finansowe na : 

- dofinansowanie placówek oświatowych na terenie gminy na zakup niezbędnych 

materiałów i wyposażenia, 

- na uruchomienie I oddziału szkoły ponadgimnazjalnej w Mieroszowie, filii 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wałbrzychu. 

 W tym okresie zostało również  wyremontowane biuro Rady Miejskiej wraz  

z zapleczem oraz został zakupiony sprzęt audiowizualny, który będzie służył 

przyszłym radom. 

 Była to kadencja niezwykle pracowita, trudna i skomplikowana.  

Za trud i cierpliwość, ale i za skuteczność działania pragnę podziękować wszystkim 

radnym. Dziękuję tym, którzy mnie wspierali i w chwilach szczególnie trudnych byli 

przy mnie.  

 W sposób szczególny pragnę podziękować tym radnym, którzy podczas tej 

kadencji pełnili funkcje przewodniczących oraz wice przewodniczących komisji 

stałych i doraźnych powoływanych w przeciągu tych 4 lat oraz tym, którzy brali 

czynny udział w pracach tych komisji. Uważam, że na szczególne podziękowanie 

zasługuje Radny Pan Mariusz  Liczbiński, który z wielkim zaangażowaniem 

podejmował się wnikliwego analizowania powierzonych tematów. 
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 Dziękuję wszystkim,  którzy poprzez konstruktywną krytykę mobilizowali mnie 

do lepszej pracy.  

 Dziękuję Wam - bowiem krytyka mobilizuje i uczy szacunku do drugiego 

człowieka i jego poglądów.  

 W imieniu całej Rady Miejskiej składam podziękowania i słowa uznania za 

wykonywaną pracę : 

- P. Andrzejowi Laszkiewiczowi Burmistrzowi Mieroszowa, 

- Zastępcy Burmistrza P. Dorocie Bekier, 

- Pani Skarbnik Iwonie Wojciechowskiej – Zatorskiej jak również Panu Jerzemu 

Markowi sprawującemu funkcje skarbnika do 28 grudnia 2007r., 

- wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego,  

- kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy i ich pracownikom, 

- dziękuję dyrektorom szkół, nauczycielom i wszystkim pracownikom oświaty, 

- pracownikom opieki społecznej, 

- dziękuję przedstawicielom organizacji społecznych i politycznych            

 z jakimi mieliśmy przyjemność współpracować,  

- pracownikom Policji i członkom Ochotniczych Straży Pożarnych działającym 

w Mieroszowie i Sokołowsku, 

- organizacjom pozarządowym i młodzieżowym działającym na terenie naszej 

Gminy, 

- szczególne słowa podziękowania i wdzięczności kieruję pod adresem księży 

proboszczów naszych parafii, którzy wspierali nasze działania modlitwą, 

- dziękuję wszystkim mieszkańcom naszej Gminy za zaufanie jakim nas 

obdarzyli wybierając nas na radnych, 

 Dziękuję tym wszystkim, których tu nie wymieniłam a którzy na słowa uznania 

i podziękowania zasługują. 

 

Przemówienie Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza 

Wysoka Rado 

Szanowni Państwo 12 listopada 2010 roku zakończy się V kadencja samorządu 

gminnego, a tym samym dobiegnie końca moja kadencja – Burmistrza Mieroszowa – 
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organu wykonawczego. Bycie samorządowcem to rodzaj służby na rzecz swojego 

środowiska. To więź z miejscem, w którym przyszło nam żyć i pracować. Ja tak 

pojmuję samorządową służbę i jestem pewien, że wcale nie jestem w tym przekonaniu 

odosobniony. 

Dokonując wstępnego podsumowania ostatnich czterech lat mogę otwarcie 

powiedzieć, że nie był to czas stracony dla naszej Gminy. Konkretne, widoczne 

dokonania są niezaprzeczalnym dowodem naszej wspólnej aktywności, dobrej 

współpracy samorządu i mieszkańców, dyrektorów gminnych placówek oświatowych, 

kierowników jednostek organizacyjnych, rad soleckich i sołtysów.  V kadencja Rady 

Miejskiej Mieroszowa i organu wykonawczego była poświęcona zaspakajaniu  

i rozpatrywaniu bieżących potrzeb mieszkańców naszej Gminy w zakresie 

podstawowych spraw bytowych i pomocy socjalnej, mieszkaniowej, oświatowej, 

aktywizacji bezrobotnych w różnych jej formach w ramach pozyskiwanych środków 

oraz realizacji strategicznych inwestycji decydujących o rozwoju Gminy. Efekty 

naszego wspólnego działania są znaczące. Majątek Gminy został w dużym stopniu 

wzbogacony o nowe obiekty i urządzenia niezbędne do prawidłowego funkcjonowania 

naszej wspólnoty. Stało się to możliwe dzięki współpracy, wzajemnemu zrozumieniu  

i zaufaniu, dzięki uchwaleniu i przyjęciu dokumentów  o charakterze strategicznym 

pozwalającym na podejmowanie działań i realizację nakreślonych zadań. 

Efekty jakie udało się uzyskać w poszczególnych dziedzinach to: 
 
w zakresie organizacji i funkcjonowania urzędu w kadencji 2006-2010 

1. W kadencji 2006-2010 wydałem 329 Zarządzeń w określonych sprawach 

dotyczących bieżącego funkcjonowania gminy, urzędu oraz jednostek 

organizacyjnych. 

2. W minionej kadencji wydałem: 

− 362 decyzje w sprawie pomocy materialnej uczniom, w tym stypendia, zasiłki 

szkolne, zakup podręczników szkolnych dla uczniów rozpoczynających naukę   

w klasach I-III szkoły podstawowej i w klasach pierwszych i drugich 

gimnazjum 

− 133 decyzje o wykreśleniu wpisu z ewidencji działalności gospodarczej, 

− 80 decyzji zatwierdzających podział nieruchomości, 
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− 15 decyzji o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo 

własności    nieruchomości gruntowych, 

− 61 decyzji w sprawach meldunkowych, 

− 144 decyzji zezwalających na usunięcie drzew, 

− 59 decyzji za zajecie pasa drogowego, 

− 13 decyzji za zjazd z drogi gminnej, 

− 13 decyzji środowiskowych 

− 7 decyzji zezwalających na usługi komunalne. 

3. Zapewniłem obsługę administracyjną oraz warunki techniczno-materialne pracy 
Obwodowych  Komisji Wyborczych w wyborach do: 

− Sejmu i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej w 2007 r., 

− Parlamentu Europejskiego w 2009 r., 

− Organów Samorządu Terytorialnego w 2009 r. (wybory uzupełniające do Rady 

Miejskiej w Mieroszowie), 

− na  Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w 2010 r. 

Ponadto przeprowadziłem wybory: 

− Ławników Sądowych w 2007 r., 

− Organów Jednostek Pomocniczych Gminy w roku 2007 i 2010. 
4. W związku z uchwaleniem w dniu 21 listopada 2008 r. nowej ustawy                                

o pracownikach samorządowych wprowadziłem: 

− Regulamin naboru na wolne stanowiska urzędnicze, w tym kierownicze 

stanowiska urzędnicze w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie. 

− Regulamin przeprowadzania służby przygotowawczej i organizowania 

egzaminu kończącego tę służbę w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie. 

− Regulamin przeprowadzania okresowej oceny pracowników samorządowych 

zatrudnionych na stanowiskach urzędniczych, w tym kierowniczych 

stanowiskach urzędniczych w Urzędzie Miejskim  w Mieroszowie. 

− Regulamin wynagradzania pracowników zatrudnionych w Urzędzie Miejskim 

w Mieroszowie. 

5. Przeprowadziłem 12 konkursów na stanowiska urzędnicze, w tym kierownicze 

stanowiska urzędnicze w Urzędzie Miejskim   w Mieroszowie. 
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6. W minionej kadencji dwukrotnie w roku 2007 oraz 2010 przeprowadziłem 

ocenę pracowników zatrudnionych w Urzędzie Miejskim na kierowniczych 

stanowiskach urzędniczych oraz kierowników jednostek organizacyjnych. 

7. Przeprowadzone zostały remonty i naprawy bieżące w budynku urzędu, w tym 

remont poczekalni w Urzędzie Stanu Cywilnego, pomieszczeń Biura Rady 

Miejskiej oraz poszczególnych referatów. Ponadto referaty zostały wyposażone 

i doposażone w meble biurowe, sprzęt i programy komputerowe.  

w zakresie gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i działalności gospodarczej: 

1. Dbając o  dochody z gospodarki majątkiem gminnym sprzedałem: 

- nieruchomości inne niż rolne na łączną kwotę 2.733.818,30 zł:  

w tym:  - lokale mieszkalne na kwotę   1.415.407,79 

  - lokale użytkowe na kwotę      238.184,96 

  - nieruchomości gruntowe bez zabudowań            668.398,05 

  - nieruchomości gruntowe zabudowane               411.818,50 

- nieruchomości rolne na łączną kwotę  864.258,86 zł 

Uzyskane łączne dochody ze sprzedaży wszystkich nieruchomości w okresie kadencji  

to kwota 3.598.077,16 złotych 

W tym celu przeprowadziłem łącznie 57 przetargów publicznych 

2. W każdym roku kalendarzowym zawierałem 188 rocznych umów z tytułu najmu 

 i dzierżawy nieruchomości uzyskując dochody w kwocie 69.631,38 złotych.     

3. Przeprowadziłem  działania zabezpieczające przeprowadzenie w 2010 roku  

Powszechnego Spisu Rolnego. 31 października 2010 roku zakończone zostały prace 

rachmistrzów spisowych. 

5 listopada zakończyło pracę Gminne Biuro Spisowe a na 3 grudnia przewiduję  

rozwiązanie Gminnego Biura Spisowego. 

  
 

4.Wydałem  
- 199 zaświadczeń o wpisie do ewidencji działalności gospodarczej 
- 80 decyzji zatwierdzających podział nieruchomości 
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5. Przydzieliłem 
- 60 lokali mieszkalnych 
- 41 lokali socjalnych 
 
 
6. Założyłem 477 ksiąg wieczystych ujawniając  prawo własności Gminy Mieroszów 
do  1.109 działek    
 

w zakresie rozwoju, promocji i działań usprawniających funkcjonowanie oświaty  

1. W pomieszczeniach Filii Biblioteki w Unisławiu Śląskim w porozumieniu  

z Fundacją Kalos Kai Agathos we Wrocławiu w ramach realizowanego projektu 

,,Idziemy do przedszkola. Małe Przedszkola na Dolnym Śląsku” uruchomiłem ,,Małe 

Przedszkole Słoneczko”. Fundacja Kalos Kai Agathos wyposażyła przedszkole  

w podstawowy sprzęt,  pomoce dydaktyczne i do zabawy wartości 19.985,45 PLN 

oraz zabezpieczała przez rok wynagrodzenie nauczyciela. Po stronie Gminy pozostało 

utrzymanie placówki. Po dwóch latach funkcjonowania placówkę przejęło i aktualnie 

prowadzi Stowarzyszenie Słoneczko Unisławia korzystające z dotacji przedmiotowej            

z budżetu Gminy dla niepublicznej jednostki systemu oświaty. Do placówki uczęszcza 

15 dzieci  w wieku 3-5 lat z Unisławia Śląskiego. 

2. W ramach Sektorowego Programu Operacyjnego Rozwój zasobów Ludzkich 2004-

2006 Priorytetu 2 ,,Rozwój społeczeństwa oparty na wiedzy” w porozumieniu  

z Centrum Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego w Zielonej Górze uruchomiłem 

dwie pracownie komputerowe (w Publicznej Szkole Podstawowej w Kowalowej  

i Zespole Szkolno-Przedszkolny  im. J. Korczaka w Sokołowsku) z wyposażeniem 

każda w 9 nowych zestawów komputerowych z oprogramowaniem,  laptop z pełnym 

oprogramowaniem, fax-telefon, drukarkę oraz 10 zestawów mebli biurowych. Wartość 

każdej pracowni - 48.929,75 PLN.     

3. W okresie od września 2008 roku do 31 sierpnia 2009 roku w szkołach Gminy 

Mieroszów  realizowany był projekt edukacyjny ,,Szkolne Marzenia”   w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Narodowa Strategia Spójności Priorytetu IX 

,,Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach”; Poddziałanie: 9.1.2. 

,,Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup  o utrudnionym dostępie do 

edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych”. Głównym celem 
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projektu był rozwój kompetencji kluczowych uczniów szkół podstawowych i 

gimnazjum w zakresie języków obcych przy wykorzystaniu technologii 

informatycznych w zakresie języka angielskiego, nauk matematyczno-przyrodniczych, 

motywacji do nauki oraz opieki pedagogiczno-psychologicznej.                 

W projekcie uczestniczyło 181 uczniów.                    

Koszt realizacji projektu: 181.900,00 PLN w tym: 163.710,00 PLN środki pozyskane   

 z Europejskiego Funduszu Społecznego. 

4. Złożyłem wnioski do Ministerstwa Edukacji Narodowej w ramach programu 

wspierania  

w latach 2009-2014 organów prowadzących w zapewnieniu bezpiecznych warunków 

nauki, wychowania i opieki w klasach I-III publicznych szkół podstawowych 

,,Radosna Szkoła – kraina sprawności i zdrowia”. Program zakłada wsparcie 

finansowe dla organów prowadzących publiczne szkoły podstawowe  na I etapie: na 

zakup pomocy dydaktycznych do miejsc aktywności ruchowej dla najmłodszych 

uczniów; na II etapie: utworzenie szkolnego placu zabaw lub zwrot kosztów 

utworzenia szkolnego placu zabaw lub modernizację placu zabaw. W 2009 roku 

złożone zostały 3 wnioski na zakup pomocy dydaktycznych. 

Gmina otrzymała 22.000,00 PLN, w tym dla: 

- PSP w Mieroszowie 12.000,00 PLN 

- PSP w Kowalowej   6.000,00 PLN 

- ZSzP w Sokołowsku   4.000,00 PLN 

5. Każdego roku składałem wnioski do Ministerstwa Edukacji Narodowej  

o zwiększenie części subwencji oświatowej ogólnej z 0,6 % rezerwy: 

- w roku 2006 na zakup sprzętu i pomocy do zajęć sportowych dla Publicznego 

Gimnazjum im. K. Kieślowskiego otrzymaliśmy kwotę 50.000,00 PLN             

- w roku 2007 na zakup sprzętu i pomocy do zajęć sportowych dla Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Mieroszowie  otrzymaliśmy kwotę 50.000,00 PLN  

- w roku 2008 

         =   na zakup sprzętu i pomocy do zajęć sportowych dla Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Kowalowej  otrzymaliśmy kwotę 50.000,00 PLN  
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         =   na remont dachu Publicznego Gimnazjum im. K. Kieślowskiego  z rezerwy 

celowej na dofinansowanie wydatków związanych z likwidacją szkód w szkołach 

wywołanych zdarzeniami losowymi  otrzymaliśmy kwotę  60.000,00 PLN 

- w roku 2010 z tytułu dofinansowania remontów bieżących (udokumentowana 

konieczność wykonania remontu z aktualnymi decyzjami lub nakazami organów 

nadzoru – państwowej inspekcji lub straży) wniosek dot. Publicznego Gimnazjum im. 

Krzysztofa Kieślowskiego   

w Mieroszowie (remont dachu) na kwotę 40.000,00 PLN. MEN przekazało na 

realizację zadania kwotę 20.000,00 PLN  

6. Wniosek złożony do Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych Oddział Dolnośląski w ramach obszaru A pilotażowego programu 

,,Uczeń na wsi – pomoc  w zdobyciu wykształcenia przez osoby niepełnosprawne 

zamieszkujące gminy miejskie  i gminy miejsko-wiejskie”. Program realizowany był 

od 01 września 2009 do 31 lipca 2010 . 

Podpisałem umowy o dofinansowanie kosztów nauki ucznia niepełnosprawnego   

z wnioskodawcami: 2 umowy na rzecz uczniów szkół podstawowych;  1 umowa  

na rzecz ucznia gimnazjum;  1 umowa na rzecz ucznia szkoły ponagimnazjalnej    

Kwota wnioskowana przez Gminę na realizację programu – 9.225,00 PLN. 

Kwota otrzymana na realizację programu -  7.540,28 PLN  tj.  82 % kwoty 

wnioskowanej  (brak środków). 

7. W roku 2009 i 2010 złożyłem wnioski do Ministerstwa Sportu i Turystyki                                     

o dofinansowanie kosztów osobowych projektu ,,Animator – Moje Boisko Orlik 

‘2012’’ prowadzenie zajęć sportowo- rekreacyjnych dla dzieci  i młodzieży w okresie 

IX – XII 2009 roku oraz III - XI 2010 roku. Zadania dofinansowywane zostały ze 

środków  Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach realizacji programu ,,Sport 

Wszystkich dzieci” – w kwocie 13.000,00 PLN.   

8. Złożyłem wnioski do Dolnośląskiego Kuratorium Oświaty na zabezpieczenie 

dofinansowania pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych pracowników w 

ramach środków Funduszu Pracy. Na realizację zadania na podstawie przedłożonych 

wniosków otrzymaliśmy:                

- w 2007 roku  kwotę  22.043,60 PLN 
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- w 2008 roku  kwotę  12.929,00 PLN 

- w 2009 roku  kwotę    8.081,00 PLN 

- w 2010 roku  kwotę  11.501,75 PLN 

9. Każdego roku składałem wnioski do Dolnośląskiego Kuratorium Oświaty  

na zabezpieczenie dofinansowania zakupu podręczników szkolnych dla uczniów 

rozpoczynających naukę w klasach 0,  I-III szkoły podstawowej i w klasie I-II 

gimnazjum  w ramach rządowego programu pomocy uczniom - ,,Wyprawka szkolna” 

oraz w związku ze zmianami wprowadzonymi rozporządzeniem Ministra Edukacji 

Narodowej z dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie podstawy programowej 

wychowania przedszkolnego oraz kształcenia ogólnego w poszczególnych typach 

szkół  (działania sprzyjające wyrównywaniu szans edukacyjnych grup uczniów 

pochodzących z rodzin  o niskim statusie ekonomicznym, którzy rozpoczynają 

edukację opartą na nowej podstawie programowej kształcenia ogólnego).  

- w latach 2007-2010  pozyskano i wydatkowano kwotę 16.451,20 PLN  

na sfinansowanie zakup podręczników szkolnych. 

10. Złożyłem wniosek do Wydziału Rozwoju Obszarów Wiejskich Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Dolnośląskiego o przyznanie pomocy w ramach 

programu regionalnego Strategii Rozwoju Regionalnego Województwa 

Dolnośląskiego Priorytet 2. Umacnianie społeczeństwa obywatelskiego, rozwój 

kultury; Działanie 5. Aktywizacja społeczności lokalnych, w szczególności z terenów 

wiejskich  i małych ośrodków miejskich „Odnowa Dolnośląskiej Wsi” na zadanie 

,,Zagospodarowanie projektowanego Skweru im. Krzysztofa Kieślowskiego  

w Sokołowsku  przy ulicy Parkowej’. Zakres projektu  12.4 budowa, przebudowa 

miejsc rekreacji  służących do użytku publicznego. Poziom pomocy finansowej  

z budżetu Województwa Dolnośląskiego wyniósł 50% kosztów kwalifikowanych 

projektu.  

Kwota wydatków kwalifikowanych  30.329,00  PLN   kwota przyznanej pomocy: 

15.164,00 PLN 

11. Złożyłem wnioski na realizację mikroprojektów współfinansowanych ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz budżet państwa  

za pośrednictwem Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Glacensis  w ramach 
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Programu Operacyjnego Współpracy Transgranicznej Republika Czeska – 

Rzeczpospolita Polska 2007 – 2013 .Łączny koszt realizowanych projektów  

342.605,00 PLN, w tym dofinansowanie 313.715,00 PLN. 

12. Realizując postanowienia uchwały XXVIII/122/08 Rady Miejskiej Mieroszowa z 

dnia 29 września 2008 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza Mieroszowa  

do podjęcia działań zmierzających do reaktywowania Uzdrowiska Sokołowsko 

przygotowane zostało przez Polską Akademię  Nauk opracowanie ,,Właściwości 

lecznicze klimatu miejscowości Sokołowsko” oraz wydane zostało Świadectwo 

potwierdzające właściwości lecznicze klimatu w odniesieniu do chorób układu 

oddechowego (w tym gruźlicy), chorób ortopedyczno-urazowych, chorób 

laryngologicznych, chorób kardiologicznych  a poprzez zróżnicowane bodźce 

klimatyczne wspomagające leczenie zaburzeń układu termoregulującego  

w rozumieniu art. 36 ustawy z dnia 28 lipca 2005 roku o lecznictwie uzdrowiskowym, 

uzdrowiskach i obszarach ochrony uzdrowiskowej oraz gminach uzdrowiskowych. 

Przeprowadzony został monitoring wykonanego wcześniej  i zabezpieczonego 

odwiertu  wody. Z uwagi na problemy technologiczne odwiert nie może być 

eksploatowany.   

W związku z tym wystąpiłem do Państwowego Instytutu Geologicznego  

we Wrocławiu o wskazanie miejsca do odwiertu nowego otworu. 

25. Powoływałem Komisje Egzaminacyjne dla nauczycieli kontraktowych 

ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

Aktualnie stan zatrudnienia nauczycieli w Gminie przedstawia się następująco: 

- liczba nauczycieli zatrudnionych 75,61 etatu  (na początku kadencji

 79,58 etatu) 

w tym: nauczyciele stażyści---------------   (na początku kadencji        7,24 etatu) 

  nauczyciele kontraktowi 11,97 etatu (na początku kadencji   12,34 etatu) 

             nauczyciele mianowani 36,35 etatu (na na początku kadencji    58,00 etatu) 

 nauczyciele dyplomowani 27,29 etatu (na początku kadencji     2,00 etaty) 

26. Ustalona sieć przedszkoli, oddziałów przedszkolnych funkcjonujących przy 

szkołach, szkół podstawowych i gimnazjum na terenie Gminy Mieroszów  w pełni 

umożliwia wszystkim uczniom spełnianie obowiązku szkolnego. Każda ze szkół ma 
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swój szkolny obwód, którego wielkość określona została na podstawie rozmieszczenia 

tworzących go jednostek osadniczych. Szkoły  i placówki oświatowe na terenie Gminy 

pracują w systemie pięciodniowego tygodnia pracy. W porównaniu do lat poprzednich 

nie zmniejszyła się liczba placówek. Zmianie uległa liczba  uczniów w zakresie 

gospodarki przestrzennej, inwestycji i ochrony środowiska. 

Nakłady poniesione na gospodarkę wodno-ściekową  przez Gminę Mieroszów  

w latach 2006-2010 

 

l.p Nazwa zadania Wartość 

zadania 

Rok 

zakończenia 

inwestycji 

Uwagi 

1. Przebudowa ujęć wody             

w Sokołowsku 

65.366,00 2007 45.090,00 dotacja 

MSWiA  

2. Remont kanalizacji w 

ul.Łąkowej 

111.883.86 2008- 2009  

3. Budowa sieci 

wodociągowej w 

ul.Reymonta 

48.975,00 2008  

4. Budowa urządzeń 

kanalizacji sanitarnej w 

Mieroszowie  

234.000,00 2010 117.804,00 – 

Dolnośląski 

Fundusz Pomocy 

Rozwojowej 

 RAZEM 460.224,86   162.894,00 

 

Koszt opracowania dokumentacji  wraz z jej aktualizacją dotyczącą budowy 

kanalizacji sanitarnej Golińsk - Mieroszów – Kowalowa – Sokołowsko – wynosi:  

289.053,38 

Koszt opracowania dokumentacji „Budowa rurociągu zasilającego w wodę 

Sokołowsko”  wynosi  49.279,05 

Razem koszty dokumentacji – 338.332,43 

 

Nakłady poniesione na infrastrukturę drogową  
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l.p Nazwa zadania Wartość 

zadania 

Realizacja  Uwagi 

1.  Przebudowa drogi gminnej 
w Golińsku do WOP 
niepubliczna  - 400 m 

78.147,71  2007 68.313,90  -  

darowizna KSS 

Bartnica 

2.  Przebudowa drogi gminnej 
w Rybnicy Leśnej  - 141 m 

140.000,00 2007 105.000,00 – 

dotacja z budżetu 

państwa  

3. Budowa mostu                         

w Sokołowsku ul. Różana 

 

412.285,81  2007 299.320,00 – 

dotacja z budżetu 

państwa 

4. Budowa mostu w 

Kowalowej zjazd do Nr 58-

59 

430.280 2007 320.000,00 – 

dotacja z budżetu 

państwa 

5.  Budowa mostu w Golińsku 
 

424.242,09  2006-2007 338.191,00 – 

dotacja z budżetu 

państwa 

6. Remont drogi gminnej 

Rybnica Leśna –Kamionka 

21.701,97  2007 całość darowizna 

KSS Bartnica 

7. Przebudowa ulicy Zielnej 

w Mieroszowie 

109.166,82 2008  

8. Przebudowa drogi gminnej 

Rybnica Leśna-Kamionka 

332.192,08 2008  166.608,00 – 

środki z DBGiTR 

9. Przebudowa ul. Malinowej 

w Kowalowej 

353.301,78 2008 126.000,00 - 

środki z DBGiTR 

10. Przebudowa ul. Strzelców 

Mieroszowie – 

dokumentacja  

53.070,00 2008  

11. Odbudowa mostu na 

potoku Sokołowiec przy ul. 

Unisławskiej w  

Sokołowsku  

339.120,00  2009-2010 239.120 – dotacja 

MISiA 
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12. Odbudowa drogi i kanału 

odprowadzającego wodę 

przy ul. Unisławskiej w 

Sokołowsku 

450.000,00 2009-2010 400.000 – dotacja 

MSWiA 

13. Odbudowa drogi gminnej 

ul. Parkowa w Sokołowsku  

310.908,00 2010 233.181 – 
Dolnośląski 
Fundusz Pomocy 
Rozwojowej  

4 RAZEM 3.454.416,26   2.317.435,87 

 

 

Nakłady poniesione na poprawę bezpieczeństwa na drogach  

 

l.p Nazwa zadania Wartość 

zadania 

Rok 
zakończenia 
inwestycji 

Uwagi 

1.  Budowa oświetlenia 
drogowego w ulicy Zielnej 
– 5 pkt 

40.682,00    2007   

2. Zakończenie modernizacji 
oświetlenia drogowego             
w gminie 

224.102,28 2008  

3.   Wykonanie dokumentacji 
ul. Wałbrzyskiej                            
w Mieroszowie- 

9.882,00  2008    

4. 

5. 

 Budowa oświetlenia 
drogowego w Różanej  
Wymiana oświetlenia na 
Placu Niepodległości 
 

 147.618,34  
 

78.000,00  

2008-2009 
 
2009 

74.289,00 –
PROW 
W ramach 
umowy na 
eksploatację 
 

 RAZEM 500.284,62   74.289,00 

 

 

 Nakłady poniesione na inwestycje oświatowe, obiekty kultury, sportu i rekreacji  

 

l.p Nazwa zadania Wartość 

zadania 

Rok 

zakończenia 

inwestycji 

Uwagi 

1. Remont dachu na gimnazjum 63.231,32     2008   
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2. Wzmocnienie konstrukcji więźby 
dachowej na salą kinową MCK 

30.594.90  2008    

3. Remont sali gimnastycznej budynku 

przy ul. Sportowej 4 

539.786,98 2008  

3.  Wymiana kotła w Publicznej Szkole 
Podstawowej  w Mieroszowie 

  102.269,88   2009   

4. Przebudowa wraz 
termomodernizacją Przedszkola 
Miejskiego w Mieroszowie – I i II 
etap  
 

1.184.991,00 2008-2010 231.102 – 

Dolnośląski 

Fundusz 

Pomocy 

Rozwojowej  

5. Budowa kompleksu sportowego 
„ORLIK 2012” w Mieroszowie przy 
ul. Sportowej 

1.246.863,06 2008-2009 666.000 dotacje  

6. Budowa Gminnego Centrum 
Edukacyjno- Sportowego -  
Gimnazjum,Szkoła Podstawowa                  
z salą sportową   w tym: - Etap I 
kompleks rekreacyjno-turystyczny 
realizowanyw ramach projektu: 
„Rozwój infrastruktury turystyczno - 
rekreacyjnej w strefie pogranicza 
Broumovsko - Mieroszowskiego –  
1 etap” 

7.642.933,00 2005-2010 EWT  

1.556.688,00 € 

tj. 5.448.408,00 

PLN 

7. Centra wypoczynku i rekreacji                  
w sołectwach –  I etap : Centrum 
wypoczynku i rekreacji w Łącznej.  

199.723,48 2009-2010 PROW  100.000  

8. Kompleks Atrakcji Turystycznych 
Gminy Mieroszów „FRIEDLAND – 
IGRASZKI Z CZARTEM” – projekt.  

40.866,00 2009  

 

9. 

 
Zakup skutera śnieżnego z osprzętem 
w ramach projektu 
„Zagospodarowanie turystyczne 
narciarskich i rowerowych tras 
pogranicza Broumowsko – 
Mieroszowskiego 

 

92.800,00 

 

2009 

 

10 Ścieżka rowerowa Nowe Siodło – 
Viżnow - dokumentacja 

38.593,00 2008-2010 PROW – 28.000  

 RAZEM 10.642.865,64  5.576.408,00 

  

Łączne wydatki na zadania inwestycyjne zrealizowane w okresie kadencji to kwota 

15.057.791,38 PLN w tym  środki pozyskane  8.131.026,87 PLN   
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Nakłady poniesione na utrzymanie i doposażenie placów zabaw, w tym wykonanie 

nowego placu zabaw w Sokołowsku w 2010r. 

 

 

Wykaz zatrudnionych bezrobotnych w latach 2006-2010 

Dzięki dobrze napisanemu wnioskowi w ostatnim czasie podpisałem umowę na 

realizację projektu ,,Rozwój infrastruktury turystyczno-rekreacyjnej                   

 w strefie pogranicza Broumovsko-Mieroszowskiego II etap, ,,Budowa ścieżki 

rowerowej Golińsk – Nowe Siodło – Viżnov” (przewidywana wartość  236.960,00 

euro). 

Wojewoda Dolnośląski ogłosił listę rankingową wniosków zakwalifikowanych  

do dofinansowania w ramach Programu pod nazwą ,,Narodowy Program Przebudowy 

Dróg Lokalnych 2008-2011” na rok 2011. Gmina Mieroszów uplasowała się na  

21 miejscu rankingu z projektem ,,Przebudowa ul. Strzelców oraz remont drogi 

powiatowej nr 3399 D na odcinku ul Hożej i części ul. Kwiatowej w Mieroszowie. 

Dzięki dofinansowaniu w wysokości 1.027.700 PLN stanowiących połowę wszystkich 

kosztów inwestycji, modernizacji zostaną poddane drogi o łącznej długości 1.134,40 

m. Z perspektywy czterech lat upływającej kadencji widać, że pomimo trudnych 

2006 2007 2008 2009 2010 
19.042,00 14.708,00 3.500,00 4.200,00 24.608,00 

l.p Lata Ilość 

pracowników 

zatrudnionych 

w ramach  

robot 

publicznych 

Ilość 

pracowników 

zatrudnionych 

w ramach 

robót 

społecznie 

użyteczne 

Ilość 

pracowników 

zatrudnionych 

w ramach 

przygotowania 

zawodowego 

Ilość 

pracowników 

zatrudnionych 

w ramach 

staży 

Ilość 

pracowników 

zatrudnionych w 

ramach prac 

interwencyjnych 

1 2006 78 382 56 8 5 

2 2007 42 412 43 6 5 

3 2008 25 105 31 6 7 

4 2009 61 120 5 23 6 

5 2010 45 120 - 4 5 

 Razem 251  1.139 135 47 28 



 33 

warunków w których przyszło nam wszystkim działać  samorząd zadał egzamin. 

Gdyby nie gospodarskie myślenie i działanie wszystkich na pewno nie udałoby się 

dokonać tak wiele dla poprawy warunków życia mieszkańców. 

Kończąc to dzisiejsze podsumowanie V kadencji samorządu gminnego pragnę wyrazić 

wdzięczność za dobrą współpracę Wysokiej Radzie. W sposób szczególny pragnę 

podziękować tym radnym, którzy poprzez konstruktywną krytykę mobilizowali mnie 

do lepszej pracy na rzecz lokalnej społeczności. Dziękuję – bowiem konstruktywna 

krytyka mobilizuje i uczy szacunku do drugiego człowieka i jego poglądów. 

Słowa uznania i podziękowania składam na ręce najbliższych współpracowników 

Urzędu Miejskiego a mianowicie mojemu zastępy Pani Dorocie Bekier, skarbnikowi 

Pani Iwonie Wojciechowskiej-Zatorskiej, kierownikom i wszystkim pracownikom 

Urzędu Miejskiego. Bez Państwa pomocy, zaangażowania trudno by mi było 

zrealizować wyznaczone przez Radę zadania. Szczególnie serdecznie dziękuję tym, 

którzy mnie wspierali i w chwilach szczególnie trudnych dla mnie osobiście byli przy 

mnie. 

Za współpracę pragnę podziękować kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy  

i ich pracownikom, dziękuję dyrektorom szkół, nauczycielom  i wychowawcom, 

pracownikom służby zdrowia i opieki społecznej, dziękuję pracownikom Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, działaczom klubów sportowych, 

działaczom organizacji społecznych  i pozarządowych. 

Dziękuję za współpracę i realizację działań na rzecz mieszkańców sołectw sołtysom 

członkom rad soleckich. 

Dziękuję za życzliwość i wsparcie imprez o charakterze narodowym, religijnym, 

kulturalnym, sportowym i okazjonalnym.   

Słowa uznania i podziękowania składam na ręce związku kombatanckiego. To 

Państwo jesteście solą tej ziemi i stanowicie przykład żywej historii dając wzór 

dzieciom i młodzieży ucząc ich tym samym patriotyzmu, umiłowania Ojczyzny, 

odwagi. 

Słowa podziękowania kieruję pod adresem księży proboszczów parafii mieroszowskiej  

i sokołowskiej. Byliśmy razem w chwilach radosnych i chwilach tragedii narodowych. 

Szanowni Państwo. 
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Już niedługo wybierzemy nową Radę Miejską. Jestem przekonany, że dokonując 

wyboru społeczeństwo kierować będzie się względami merytorycznymi, a nie 

politycznymi, że wybierzemy ludzi umiejących bezinteresownie służyć innym, dla 

których dobro ogółu jest   wartością najważniejszą. Tego Państwu, mieszkańcom 

Gminy i sobie życzę.   

 

Ad.21.Zakończenia obrad. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej – Pani Justyna Rogulska zamknęła LIX sesję Rady Miejskiej. 

 

 

 

 


